
Beste aanwezigen, 

Mijn naam is Nico Groenendijk, ondernemer in Klundert. Ik ben eigenaar van 
Groenendijk Tweewielers in de Westerstraat, in het hartje van Klundert. 

Bijna een jaar geleden werd mij gevraagd wat mijn visie voor de Westerstraat is. 
"Waarom niet alles centraal in de buurt van de supermarkt" was mijn 
antwoord. Diversen winkels onder het zelfde dak als de supermarkt, zodat het 
een het ander kan versterken. Ik heb mij daarna aangesloten bij de 
klankbordgroep. En samen hebben we het over diversen opties en belangrijke 
aandachtspunten gehad. 

Ik sta hier dan ook vanavond om u te vertellen welk belang ons centrum in 
Klundert heeft bij dit besproken centrum visie en wat mijn eigen belang is bij 
deze visie. Het is namelijk niet alleen in het belang van alle inwoners dat onder 
anderen de supermarkt uitgebreid word en dat we een beter en functioneler 
gezondheidscentrum kunnen realiseren. Maar ook ondernemers kunnen 
profiteren van deze visie. 

Een betere en uitgebreide supermarkt zal altijd meer mensen aantrekken uit de 
omgeving en zal mensen in Klundert houden. En hoe fijn is het dan dat deze 
supermarkt in het centrum van Klundert kan blijven, zodat iedere ondernemer 
hier ook van mee kan profiteren. Want die klant van de supermarkt loopt 
omdat hij of zei toch in het centrum is voor de boodschappen misschien wel 
even snel bij de bloemist, boekenhandel of drogist naar binnen. Maar niet 
alleen ondernemers zullen hier baat bij hebben, ook de diversen festivals en 
evenementen die jaarlijks plaatsvinden in Klundert kunnen en zullen hier van 
profiteren. Het versterkt elkaar allemaal. 

Wij zijn met onze winkel in de Westerstraat een groot onderdeel van deze visie. 
Wij zullen moeten verhuizen met onze winkel. Wij kunnen dit niet alleen, maar 
met hulp van de gemeente kunnen en willen wij hier aan meewerken. Met het 



oog op de toekomst lijkt het ons dan ook redelijk dat de gemeente ons hierbij 
helpt. Regeren is dan ook vooruitzien. 

Wij hebben zelf al initiatief getoond door mee te denken en een alternatieve 
locatie voor onze winkel voor te dragen in de vorm van het oude pand van Van 
de Werken. Ook gelegen in de Westerstraat in Klundert. Zo komt er geen 
nieuwe leegstand en bied het ons de mogelijkheid om onze service en winkel 
uit te breiden en de inwoners uit de gemeente Moerdijk nog meer op de fiets te 
krijgen en te houden. 

Deze ontwikkeling zal ons de mogelijkheid geven om te groeien als winkel. En 
een toekomstbestendig bedrijf te realiseren die de grote behoefte en vraag 
naar meer fiets bewegingen in de gemeente Moerdijk aan kan. We willen 
tenslotte toch allemaal dat inwoners van de gemeente Moerdijk meer de fiets 
pakken in plaats van de auto? 

Wij willen regeren in onze branche, ik hoop dat de gemeente wil ondernemen, 
net zoals wij dat willen, en dat van deze visie een plan komt en van een plan 
een realisatie. 

Ik wil u danken voor uw aandacht en ik hoop op een positieve uitkomst. 


